


Luxury Waterfront Living
حياة الرفاهية في أجمل الواجهات المائية



Ras Al Khaimah (RAK) is the northernmost of the seven Emirates 

that make up the United Arab Emirates. It is known for its rich 

history, dating back 7,000 years, and diverse landscape, from 64km 

of pristine beaches, to terracotta deserts and an imposing mountain 

backdrop. The Emirate is home to the highest peak in the UAE, Jebel 

Jais, which features the world’s longest zip line, at almost 3km.

Ras Al Khaimah is also centrally located at the modern crossroad 

between Europe, Asia and Africa, with one third of the world’s 

population within four hour’s flying time, making it an ideal location 

for businesses to expand into the UAE, the Middle East and Africa and 

beyond. Indeed, the World Bank’s Doing Business report ranks Ras 

Al Khaimah 30th out of 190 economies for ease of doing business.

Ras Al Khaimah
 تقــع رأس الخيمــة فــي شــمال دولــة الإمــارات العربيــة المتحــدة ، وتشــتهر بتاريخهــا

7000 عــام ، ومناظرهــا الطبيعيــة المتنوعــة، وشــواطئها  الغنــي الــذي يعــود إلــى 

 الرمليــة الممتــدة علــى 64 كيلومتــرًا ، وصحرائهــا الجميلــة المظللــة بخلفيــة جبليــة

 مهيبــة. جبــل جيــس ، الــذي يمتلــك أطــول خــط انزلاقــي فــي العالــم ، يبلــغ طولــه حوالــي

.3 كيلومتــرات

ــن ــا ، ويمك ــيا وأفريقي ــا وآس ــن أوروب ــتراتيجي بي ــع اس ــي موق ــا ف ــة أيضً ــع رأس الخيم  تق

 الوصــول إلــى ثلــث ســكان العالــم خــال رحلــة مدتهــا أربــع ســاعات ، ممــا يجعلهــا

 موقعًــا مثاليًــا للشــركات والشــركات الراغبــة فــي التوســع فــي الإمــارات العربيــة المتحدة

 والشــرق الأوســط و أفريقيــا. صنــف البنــك الدولــي الإمــارة فــي المرتبــة 30 مــن بيــن 190

.مدينــة فــي تقريــر ســهولة ممارســة الأعمــال

رأس الخيمة



A luxurious, fully integrated community that offers the finest in 

waterfront living, Mina Al Arab is a blissful getaway, located in the 

beautiful natural surroundings of Ras Al Khaimah’s pristine coastline. 

Mina Al Arab comprises six districts, spread across the mainland 

shoreline and two natural islands creating a fascinating destination that 

provides residents with a welcome retreat, whilst also offering the very 

best of vacation living.

Ras Al Khaimah’s Premiere Waterfront Community

Mina Al Arab

يوفــر مشــروع مينــاء العــرب الفاخــر والمتكامــل أرقــى مســتويات المعيشــة بإطــالات بحريــة 

خلابــة، ويعــد مــاذاً هانئــً فــي المحيــط الطبيعــي الخــاب للســواحل البكــر فــي رأس الخيمــة. 

ويتكــون مشــروع مينــاء العــرب مــن ســتة مناطــق علــى الشــاطئ وجزيرتيــن طبيعيتيــن، لتوفــر 

وجهــة ســاحرة تتيــح للمقيميــن أقصــى درجــات الراحــة والاســتجمام، إلــى جانــب كونهــا 

وجهــة رائعــة للاســتمتاع بحيــاة العطــات.

مشروع الواجهة البحرية السكني الأبرز في رأس الخيمة

ميناء العرب
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Mina Al Arab was created with the environment in mind, with pristine beaches, 

numerous areas of lush parkland and coastal wetlands devoted to preserving and 

showcasing its natural beauty. Surrounding residents with the beauty and diversity of 

the natural environment, the community aims to encourage a lifestyle where relaxation 

and healthy living come naturally and is the perfect place to call home, for families and 

young professionals alike.

وأولــى مشــروع مينــاء العــرب أهميــة كبيــرة للبيئــة الطبيعيــة المحيطــة لمــا يمتــاز بــه مــن شــواطئ 

ــي  ــي الطبيع ــس الجمال ــي تعك ــاحلية الت ــق الس ــراء والمناط ــطحات الخض ــن المس ــر م ــر والكثي بك

للمنطقــة. ويهــدف هــذا المجمــع الحيــوي إلــى تشــجيع أنمــاط الحيــاة العصريــة فــي بيئــة باعثــة علــى 

الهــدوء والاســترخاء.
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الواجهة المائية
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MINA AL ARAB MASTERPLAN
المخطط الرئيسي لميناء العرب



Your Waterfront Escape
وجهتك للإطلالة البحرية



صمم جيت واي ريزيدنس السكني العصري بواجهة منسدلة ورائعة تعكس مكونات وعناصر 

العرب  ميناء  مجمع  قلب  ضمن  الحياة  جزيرة  في  البرج  يقع  بالبرج.  المحيطة  الطبيعة 

والمطاعم  التسوق،  ومركز  العالمية،  وانتركونتيننتال  أنانتارا  منتجعات  توجد  السكني،حيث 

الخارجية، والنادي الشاطئي، مع سهولة الوصول إلى الجزيرة المجاورة والنابضة بالحياة.

 وعلى الجهة المقابلة مباشرةً بعد القناة المائية يقع ممشى البحسرة الذي يضم العديد من 

المتاجر والمطاعم المطلة على الواجهة البحرية.يقدم جيت واي ريزيدنس نمط حياة شاطئية 

مميزة، إذ يمزج البرج بين الطبيعة والفخامة والتوظيف العملي الحديث لتشجيع ونشر سبل 

اجتماعية  أجواء  يتيح  الذي  والمتكامل  المثالي  المسكن  ولتوفير  الرفيعة،  العصرية  الحياة 

فريدة للعائلة والأصدقاء.



Gateway Residences is a contemporary, low-rise residential tower that has been designed 

with a free-flowing façade, which reflects the surrounding elements of nature.

Located on the vibrant Hayat Island at the heart of the Mina Al Arab community where 

the InterContinental and Anantara resorts are located. The tower enjoys easy access to the 

adjacent serene island, a state of the art shops, al fresco restaurants and Beach Clubhouse 

can be found, and directly opposite, across the canal, the Lagoon Walk boasts yet more 

waterside retail and dining facilities.

Offering a unique waterfront lifestyle, Gateway Residences perfectly blends nature, luxury 

and modern practicality to encourage relaxed living and provide the perfect home for 

family and friends to enjoy.



Comprising spacious, exquisitely finished 1 and 2-bedroom apartments, 

Gateway Residences provides a combination of a modern urban 

sophistication and a timeless natural appeal in an idyllic waterfront location. 

Each apartment is designed to make optimum use of space and create 

flowing, open living spaces, enhanced by large floor-to-ceiling windows. 

Spacious balconies have been created to take advantage of exceptional 

views of the tranquil waterways and the natural beauty of the island.

Your Home, 
Designed for Life

يوفر جيت واي ريزيدنس شقق بمساحات واسعة، وديكورات خلابة، تتألف من غرفة 

الطبيعي  والمحيط  العصري،  العمراني  التصميم  بين  وتجمع  اثنتين،  أو  واحدة  نوم 

الساحر ضمن واجهة وإطلالات بحرية رائعة.

تم تصميم كل شقة بعناية فائقة للاستفادة من كافة المساحات، وتوفير أماكن 

معيشة فسيحة وانسيابية، مع نوافذ كبيرة تمتد من الأرض حتى السقف، بالإضافة 

المميزة  المائية  الممرات  على  الخلابة  الإطلالات  من  للاستفادة  واسعة  شرفات  إلى 

والجمال الطبيعي الساحر للجزيرة.

منزلك،
مصمم للحياة



تمتاز مختلف الشقق الفاخرة في البرج بوسائل راحة من الدرجة الأولى بهدف خلق مجتمع داخل مجتمع، 

ولتوفير نمط حياة اجتماعي وصحي يعزز من روابط السكان. كما أن التوزيع المدروس للمنطقة المجتمعية 

يشجع على الاسترخاء والتمتع بالراحة على قدم المساواة بين الجميع .

بدءاً من شرب القهوة أثناء البحث عن كتاب في مكتبة المقهى، وصولًا إلى الأطفال الذين يلعبون ضمن 

منطقة اللعب المغلقة، حيث تم تصميم وسائل الراحة في مشروع البوابة  جيت واي ريزيدنس كي تكون 

مصدر إلهام وترفيه.

The elegant apartments are complemented by first-class amenities designed to create a 

community within a community, fostering a sociable, healthy lifestyle that brings residents 

together. The well-considered flow of the communal area encourages relaxation and 

enjoyment in equal measure.

From sipping coffee whilst browsing through the café’s library, to passing by children playing 

in the indoor play area, the amenities at Gateway Residences have been designed to both 

inspire and entertain. 



Floor Plans
المخططات

Numbers, square footage and floor plans are approximate. Final dimensions, square footage and floor plans may vary.

1 Bedroom
FLOOR AREA: 71.10 SQ.M
BALCONY AREA: 16.59 SQ.M. 
UNIT AREA: 87.69 SQ.M.
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Numbers, square footage and floor plans are approximate. Final dimensions, square footage and floor plans may vary.

1 Bedroom
FLOOR AREA: 71.10 SQ.M
BALCONY AREA: 13.23 SQ.M. 
UNIT AREA: 84.33 SQ.M.

Type B
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Numbers, square footage and floor plans are approximate. Final dimensions, square footage and floor plans may vary.

1 Bedroom
FLOOR AREA: 103.25 SQ.M
BALCONY AREA: 33.81 SQ.M. 
UNIT AREA: 137.06 SQ.M.
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Numbers, square footage and floor plans are approximate. Final dimensions, square footage and floor plans may vary.

FLOOR AREA: 107.10 SQ.M
BALCONY AREA 1: 7.98 SQ.M. 
BALCONY AREA 2: 9.88 SQ.M. 
UNIT AREA: 124.96 SQ.M.
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2 Bedroom
Type A

Numbers, square footage and floor plans are approximate. Final dimensions, square footage and floor plans may vary.

FLOOR AREA: 107.10 SQ.M 
BALCONY AREA: 9.88 SQ.M. 
UNIT AREA: 116.98 SQ.M.
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2 Bedroom
Type B



Numbers, square footage and floor plans are approximate. Final dimensions, square footage and floor plans may vary.

FLOOR AREA: 111.78 SQ.M
BALCONY AREA 1: 9.49 SQ.M. 
BALCONY AREA 2: 9.71 SQ.M. 
UNIT AREA: 130.98 SQ.M.
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2 Bedroom
Type C

Numbers, square footage and floor plans are approximate. Final dimensions, square footage and floor plans may vary.

FLOOR AREA: 119.04 SQ.M
BALCONY AREA 1: 34.78 SQ.M. 
UNIT AREA: 153.82 SQ.M.
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KITCHEN
5.50 X 2.30 M

GUEST TOI.
1.40 X 2.15 M

ENT.
5.15 X 1.50 M

BATH
2.70 X 2.00 MBEDROOM-1

4.00 X 4.00 M

M.BEDROOM
5.15 X 4.30 M

CORR.
1.20 X 2.40 M

LIVING
4.00X 4.30 M

TERRACE
3.90 X 8.92 M

DINING
2.75 X 3.85 M
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